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O b e c    Č a s t á 
 

Zápisnica 

 z VIII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej 

konaného dňa 07. 12. 2023 o 18,00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu, Hlavná č. 168/65, 900 89 Častá 

 
 

Program: podľa pozvánky  

Prítomní prezenčne:   

Starosta obce Častá PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M., 

Poslanci: Mgr. Kristína Slezáková, Mgr. Ľubica Opálková,  Ing. Jana Jakušová, Ivan Ružek, Samuel 

Lederleitner, Bc. Jozef Grajciar, Jozef Dukát -zástupca starostu, Ing. Peter Tatranský, PhD. 

Prítomní online: nikto  

Ospravedlnení: Martin Turay - poslanec 

Ostatní prítomní: Ing. Vladimír Medlen – kontrolór obce Častá, Ing. Zuzana Polčičová – účtovníčka obce, 

Silvia Pecúchová – referentka odpadového hospodárstva obce Častá,  Henrieta Korčeková – referent obecného 

úradu – zapisovateľka zápisnice rokovania Obecného zastupiteľstva v Častej, občania obce Častá  

Verejnosť: občania obce Častá podľa prezenčnej listiny: pani Helena Dubovská, pani Jana Biharyová, pán , 

Roman Stojkovič, pán Patrik  Aschengescwantner, Ing. Ľuboš Izakovič 

 

V celom ďalšom texte zápisnice budú poslankyne a poslanci (ďalej „poslanci OZ“), starosta, hlavný kontrolór 

obce, prizvané osoby, prítomní hostia a občania vystupujúci na verejnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva 

(ďalej v texte „OZ“) v obci Častá uvádzaní bez akademických titulov. 

 

1. Otvorenie VIII. riadneho verejného zasadnutia OZ Častá v roku 2023  

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Častá František Kašický. Privítal všetkých prítomných poslancov a 

poslankyne OZ a prítomných hostí. 

 

2. Zriadenie návrhovej komisie Obecného zastupiteľstva v Častej, určenie overovateľov a zapisovateľa 

zápisnice     

Za návrhovú komisiu Obecného zastupiteľstva v Častej boli navrhnutí:  Jana Jakušová, Jozef Dukát  

Za overovateľov zápisnice  boli navrhnutí: Kristína Slezáková, Samuel Lederleitner  

Za zapisovateľa zápisnice bola určená:  Henrieta Korčeková 

 

Uznesenie č. 1/VIII/OZ/2023- Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení):  

a)  schvaľuje návrhovú komisiu Obecného zastupiteľstva v Častej v zložení: Jana Jakušová, Jozef Dukát 

b)  určuje overovateľov zápisnice v zložení: Kristína Slezáková, Samuel Lederleitner 

c)  berie na vedomie určenie zapisovateľa zápisnice: Henrieta Korčeková 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) –  za                                                

 

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

Program bol prednesený podľa zverejnenej pozvánky na zasadnutie rokovania OZ 07. decembra 2023. 

Poslanec Peter Tatranský navrhol doplniť program o bod - informácie ohľadne nadstavby ZŠ a prístavby MŠ, 

načo starosta uviedol že informáciám o stavbách sa bude venovať v bode č. 4 Kontrola plnenia uznesení 

a informácia starostu a v bode  č. 18 Rôzne. 

 

Uznesenie č. 2/VIII/OZ/2023- Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

a) schvaľuje program rokovania VIII. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej v roku 2023 

podľa pozvánky  

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                     
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4. Kontrola plnenia uznesení a informácia starostu obce 

Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Častej a informácia starostu obce 

 

Starosta obce skonštatoval, že z posledného zastupiteľstva vyplynuli nasledovné úlohy:  

       -     9/VII /OZ/2023 pripraviť a predložiť VZN o odpadoch tie budú  predmetom daného  rokovania; 

- 10/VII/OZ/2023 podpísanie zmluvy so spoločnosťou Citrón, optimalizácia energetických nákladov 

obce - Zmluva bola podpísaná a zverejnená; 

- 11/VII/OZ/2023 zapojenie sa o poskytnutie dotácie z Environmentálneho fondu na dobudovanie 

kanalizácie - žiadosť bola podaná, čakáme na rozhodnutie o úspešnosti.  Z rokovaní s BVS 

o spolupráci  vyplynulo, že je možné, že  spoluúčasť min.1% by bola hradená Bratislavskou 

vodárenskou spoločnosťou;  

- schválený plán kultúrnych a spoločenských podujatí podľa Uznesenia 13/VII/OZ/2023, kde budú 

zaktualizované niektoré akcie z hľadiska dátumov a plán bude zverejnený na internetovej stránke 

obce; 

- 5/VI/OZ/2023, ktorým sme mali vyhlásiť verejné obstarávanie na ,,Náučný chodník Častá“ so 

zapracovaním sociálneho aspektu ako výberového kritéria – toto bolo splnené a sme pred podpisom 

zmluvy s výhercom z VO; 

- uznesenie, ktoré sa týkalo splátkového úveru – všetky dokumenty sú podpísané a úver nám bol 

schválený – v prvej etape sme požiadali o 600 000 Eur. 

Informácia starostu obce: 

Starosta sa sústredil hlavne na projektové aktivity obce 

Chodník na Štefanovskej realitou 

Obecný úrad dokončil verejné obstarávanie na zhotoviteľa výstavby chodníka na ulici Štefanovská. S 

víťaznou spoločnosťou Pro Exteriér s.r.o. sa koncom novembra  uskutočnilo pracovné rokovanie pred 

podpisom zmluvy k technickým, časovým, organizačným a logistickým aspektom výstavby na uvedenej ulici. 

V najbližšom období budú oslovení občania nehnuteľností, ktorých sa výstavba dotkne a zorganizuje sa 

informačné stretnutie k harmonogramu a postupu výstavbe, tak aby bol v čo najväčšej miere zabezpečený 

prístup a vjazdy k domom. S výstavbou sa po zrealizovaní všetkých náležitostí začne najneskôr k 1. februáru 

2024. V prípade, že to situácia dovolí, možno už aj v priebehu mesiaca január. Obec bude investíciu realizovať 

z vlastných zdrojov, pričom súčasne podala žiadosť aj o grantové financovanie. Realizácia výstavby je 

plánovaná na 3 mesiace. Celkové náklady na realizáciu na základe verejného obstarávania budú 151 881,50 

EUR s DPH. Ak bude  obec úspešná v podanom grante, získa na refundáciu 100.000 Euro. 

Ambulancia zrekonštruovaná 

V mesiaci november bola prevzatá zrekonštruovaná ambulancia bývalej detskej lekárky, ktorá po 

vybavení všetkých formalít bude slúžiť ako ortopedicko-traumatologická ambulancia v obci Častá. Prenájom 

priestorov bude predmetom  dnešného rokovania obecného zastupiteľstva. Následne bude začatý proces 

vybavovania všetkých povolení zo strany lekára. O dátume otvorenia a spustenia činnosti ambulancie budú 

občania včas informovaní. Rekonštrukciu realizovala spoločnosť Izolácie stavieb, s.r.o., ktorá vzišla na 

základe verejného obstarávania.  

Finalizácia prác na škole a škôlke 

Obec Častá v období záveru roka spolu so zhotoviteľmi, stavebným úradom, vedením školy, 

stavebným dozorom intenzívne pracuje na finalizácii projektov prístavby materskej školy a nadstavby 

základnej školy.  V mesiaci november a december sa začal proces preberania stavieb a kolaudačných konaní. 

V tejto súvislosti si dovoľujeme občanov poďakovať za trpezlivosť, pochopenie, určitú mieru strpenia a 

tolerancie  stavu, ktoré súviseli s vysokým tempom dokončovacích prác, nadmerným pohybom stavebnej 

techniky, ako aj logistickým zabezpečením. Po celkovom dokončení projektov sa uskutoční slávnostné 

otvorenie, ako aj deň otvorených dverí pre občanov. 

Udržiavacie a stavebné práce 

Obec zabezpečila úpravu vnútorných omietok a vymaľovanie sobášnej siene na Obecnom úrade, ako 

aj vymaľovanie obradnej siene miestneho Domu smútku. Na miestnom cintoríne bol upravený a vyčistený 

areál, upravená sklenená výplň do obradnej siene,  natretá a opravená vstupná brána, ďalšia úprava dvier na 

vonkajších toaletách, osadenie aktualizovanej tabule o hrobových miestach,  výroba dvoch nových 

informačných tabúľ, ktoré realizoval správca Roman Stojkovič s manželkou Katkou.  
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Obec postupne začala aj s riešením vysprávok výmoľov, poškodeného povrchu a nebezpečných dier na cestách 

v Častej, ktoré sa realizujú pod vedením zástupcu starostu obce Jozefa Dukáta, ako prevencia proti úrazom a 

poškodzovaniu áut. 

Žiadosť na dokončenie kanalizácie podaná 

Obec má záujem o dokončenie kanalizácie v obci a  podala žiadosť o poskytnutie dotácie z 

Environmentálneho fondu. Konkrétne  v rámci výzvy č. B - 1/2024 – dotačnej možnosti BK 2 na dobudovanie 

kanalizácie „Častá - splašková kanalizácia a ČOV na nedokončenú časť Hlavnej ulice - stoka B vo výške 410 

918,56 Euro s DPH pri minimálnej 1 % spoluúčasti obce z vlastných alebo iných zdrojov. Ostáva pevne veriť 

že budeme úspešní.  

Podpora projektov a organizácii v obci 

V súvislosti s podporou zo strany obce miestnym organizáciám a v spolupráci s KST Častá, boli 

zakúpené dva nové rozkladacie nožnicové stany. Tieto stany budú používané na zabezpečenie zázemia a 

ochrany pred nepredvídateľnými vplyvmi počasia  pre účastníkov rôznych. Projekt bol uskutočnený s 

finančnou podporou od Bratislavského samosprávneho kraja, ktorý poskytol potrebné prostriedky v rámci 

Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy a tiež vďaka spolufinancovaniu zo strany obce Častá a KST Častá 

a vynikajúcej spolupráce oboch subjektov. Obdobný projekt bol rámci tejto dotačnej schémy zrealizovaný aj 

s miestnym futbalovým klubom, kde sa podarilo zabezpečiť futbalovú bránu, pivné sety a dresy pre deti.  

V závere roka sa uskutočnilo rokovanie s miestnymi kultúrnymi a športovými organizáciami a občianskymi 

združeniami, aktivistami a organizátormi podujatí v súvislosti s prípravou Plánu kultúrnych, športových a 

spoločenských podujatí obce Častá na rok 2024, ktorý obec pripravuje a koordinuje dohodnutím konkrétnej 

spolu organizačnej, materiálnej a technickej podpory zo strany obce. Súčasne sa opätovne pripravuje 

Oceňovanie významných osobností obce v oblasti kultúrneho, spoločenského a športového života s 

odovzdávaním ceny ,,Častovský škorec”. Organizáciám bolo tlmočené zo strany vedenia obce poďakovanie 

za doterajšiu spoluprácu. Súčasne boli prerokované konkrétne návrhy a postrehy k organizovaniu podujatí v 

obci Častá. 

Ďalšie aktivity 

Tridsať žiakov – zástupcov školského parlamentu so Základnej školy s materskou školou Častá sa 

stretli na obecnom úrade na pravidelnom ročnom stretnutí s vedením obce ako aj pracovníčkami obecného 

úradu. V rámci takmer hodinovej diskusie boli oboznámení s aktuálnymi projektami v obci. Otázky, návrhy a 

podnety detí sa týkali budúceho využitia kúpaliska a amfiteátra, nových aktivít v obci mimo pravidelne 

organizovaných, možnosti zriadenia stolnotenisového krúžku, nových atrakcií počas hodov, úpravy areálu 

okolo 500 ročného gaštanu, zriadenia futbalovej U-15, prechodov pre chodcov, cyklotrás, pumptracku, 

priestorov pre výstavy, úpravy erbov pri vstupe do obce, či grafikonov autobusov do susedných obcí po 

skončení vyučovania. Ďalej maľovanie tried v škole, úpravy stavu toaliet, obnovy športových pomôcok a 

náčinia v škole, fungovania obecnej wifi na zástavke a potravinách, ako aj častejšieho stretávania sa žiackeho 

parlamentu s vedením obce. Deti sprevádzali a stretnutie zorganizovali sociálna pedagogička PhDr. Barbora 

Drexlerová, PhD. a školská psychologička Mgr. Monika Svinčáková, ktoré sa zaujímali o možnosti 

financovania účasti detí na preventívnych aktivitách napríklad protidrogového vlaku, či možnostiach podpory 

a prilákania pedagogických pracovníkov do obce, ktorých je stále nedostatok. Na záver pracovného stretnutia 

si prezreli priestory obecného úradu a navštívili obecnú knižnicu.  

Uvítanie deti narodených v obci Častá v roku 2022 a slávnostný zápis na obecnom úrade v Častej patrí 

k tradíciám v obci. Príjemná atmosféra a následné krátke posedenie bolo súčasťou aj tohtoročného podujatia, 

ktoré pripravili pracovníčky obecného úradu za účasti vedenia obce. 

V rámci Dňa úcty k starším, ktoré zorganizoval Klub Jednoty dôchodcov s Obecným úradom Častá 

bolo z vedenia obce tlmočené poďakovanie za aktivity seniorov v obci a poďakovanie za to čo pre obec urobili. 

Kultúrny program pripravili deti so Základnej školy s materskou školou.  

  

 
 

Starosta poďakoval poslankyni pani Jane Jakušovej  za koordináciu aktivít súvisiacich ohľadne 

mikulášskej akcie a všetkým organizátorom pod vedením pani Simony Šeborovej – Reštaurácia 

štadión v Častej, ktorá sa uskutočnila dňa 6. decembra 2023.  

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Vystúpil p. Tatranský ohľadne znečistenia cesty na ulici Na vŕšku v súvislosti so stavbami v obci, p. 

starosta mu odpovedal, že v danej veci komunikuje so zhotoviteľmi stavieb a cesta sa priebežne čistí, 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=736727485149659&set=pcb.736727748482966&__cft__%5b0%5d=AZWxLtqxV5lfy9YIKmglWQ9IXMzniWV2diuf2osKQRjM2W3jQJ0lmIH5_KoH5mjhspDfie9nLBvAsH8o7PrZzvN8am7S-uG3VgfD_x27a_e1dxI-qvvvpUTW7obamNr_2HSR3QLXj4l7lClIRZbtwNAB27KG_uJ2g2kgv5sesRMbS3eYEtFSgm83cG8FOwy0CpE&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=736727485149659&set=pcb.736727748482966&__cft__%5b0%5d=AZWxLtqxV5lfy9YIKmglWQ9IXMzniWV2diuf2osKQRjM2W3jQJ0lmIH5_KoH5mjhspDfie9nLBvAsH8o7PrZzvN8am7S-uG3VgfD_x27a_e1dxI-qvvvpUTW7obamNr_2HSR3QLXj4l7lClIRZbtwNAB27KG_uJ2g2kgv5sesRMbS3eYEtFSgm83cG8FOwy0CpE&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=736727485149659&set=pcb.736727748482966&__cft__%5b0%5d=AZWxLtqxV5lfy9YIKmglWQ9IXMzniWV2diuf2osKQRjM2W3jQJ0lmIH5_KoH5mjhspDfie9nLBvAsH8o7PrZzvN8am7S-uG3VgfD_x27a_e1dxI-qvvvpUTW7obamNr_2HSR3QLXj4l7lClIRZbtwNAB27KG_uJ2g2kgv5sesRMbS3eYEtFSgm83cG8FOwy0CpE&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=736727485149659&set=pcb.736727748482966&__cft__%5b0%5d=AZWxLtqxV5lfy9YIKmglWQ9IXMzniWV2diuf2osKQRjM2W3jQJ0lmIH5_KoH5mjhspDfie9nLBvAsH8o7PrZzvN8am7S-uG3VgfD_x27a_e1dxI-qvvvpUTW7obamNr_2HSR3QLXj4l7lClIRZbtwNAB27KG_uJ2g2kgv5sesRMbS3eYEtFSgm83cG8FOwy0CpE&__tn__=*bH-R
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vystúpila aj pani poslankyňa pani Kristína Slezáková a videla že sa tam priebežne cesta čistí, starosta 

sa vyjadril, že sa bude musieť riešiť odvodnenie ulice Kíperskej a aj odvodnenie areálu školy. Potom 

vystúpil Jozef Dukát a dodal, že sa vyváža aj materiál z kúpaliska a stavebná firma objednala čistiace 

auto. 

Pán poslanec Tatranský sa informoval ohľadne ohodnotenia  pozemku v MŠ, starosta mu odpovedal, 

že pozemok je ohodnotený pomerne nízkou cenou a na ohodnotenie bytu sa čaká po kolaudácii a keď 

budú výstupy predložené bude sa riešiť výška nájomného bytu. Otázka p. Tatranského – na dokončenie 

MŠ starosta odpovedal – stavba je  prebratá, máme zoznam nedorobkov, odstránenie chýb do 

10.12.2023 a do 15.12.2023 ukončené  kolaudačné rozhodnutie. Kolaudácia prebieha priebežne. Tie 

isté termíny platia aj na základnú školu. 

p. Tatranský ďalej uviedol, že dodatok navýšenia sumy (ohľadne zhotoviteľa ZŠ) nemáme schválený 

uznesením. Starosta odpovedal, že to konzultoval s Bratislavským samosprávnym krajom a bolo 

uvedené, že nie je potrebné takéto uznesenie. Záležitosť bude úrad opätovne riešiť. 

V rozprave sa začalo komunikovať o zmluvách s rodinou Stražayových v súvislosti s bytom   v MŠ, 

starosta vyzval p. Tatranského aby sa otázka bytu nateraz na základe dohody poslancov z pracovného 

rokovania neotváral, nakoľko sa bude komunikovať, keď budú prejednané všetky právne aspekty.  

Uznesenie č. 3/VIII/OZ/2023- Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

berie na vedomie plnenie uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Častej v štvrtom štvrťroku 2023 

a informácie starostu obce 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                      

 

5. Verejné vypočutie občanov 

Starosta obce František Kašický  vyzval prítomných na diskusiu. 

 p. Dubovská predniesla svoje pripomienky, kritiku, nespokojnosť a sklamanie k vedeniu obce k projektom a 

akciám obce, konkrétne - k stretnutiu s Mikulášom a pochybnosť k voľbe Hlavného kontrolóra obce Častá.  

Ďalej nespokojnosť ohľadne  budovania kanalizácie. Uviedla, že občania sa nemôžu vyjadriť slobodne. 

Starosta reagoval na pripomienky p. Dubovskej, že je rád že sa robia projekty, že sa rôzne projekty pohli, 

dobudovanie  kanalizácie sa rieši v rámci žiadosti na EF. K vystúpeniu občanov – podľa rokovacieho poriadku  

je možné sa vyjadriť v bode verejné vypočutie občanov. Voľba Hlavného kontrolóra bola v súlade s platným 

zákonom o voľbe HK. Ďalej reagoval starosta a poslanci Peter Tatranský, Jana Jakušová a Kristína Slezáková 

na všetky pripomienky p. Dubovskej ohľadne stavieb a stretnutí s Mikulášom. Starosta poďakoval pani Jame 

Jakušovej a všetkým, ktorí sa podieľali pri organizácii tejto akcie. 

 

Uznesenie č. 17/VIII/OZ/2023- Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

berie na vedomie  verejné vypočutie prítomných občanov. 

Hlasovanie: všetci prítomní (8 ) – za;  

                                             

6. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

Vystúpil pán kontrolór obce Častá Vladimír Medlen a predniesol plán kontrolnej činnosti na I. polrok roku 

2024, tak ako bol zverejnený na stránke obce Častá a v úradnej tabuli obce Častá. 

Poslanec p. Tatranský mal pripomienku k bodu č. 3)  s Plánu kontrolnej činnosti 3.1. Kontrola uzatvorených 

zmlúv prevodu majetku obce v roku 2022 s termínom február 2024 a  žiadal  doplniť  

bod o preverenie dodatkov a uznesení už spomínaných dodatkov  v súvislosti so stavbami ZŠ a MŠ. 

Starosta dal hlasovať o pripomienke k danému bodu. 

Následne poslanci hlasovali o návrhu na doplnenie bodu 3.1. v Pláne kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. 

Z 8 prítomných poslancov hlasovalo 7 za, a 1 sa zdržal hlasovania - Jozef Dukát.   

 

Uznesenie č. 4/VIII/OZ/2023 - Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4  zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) schvaľuje Plán 

kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2024 s doplnením bodu 3.1. o kontrolu zmlúv so zhotoviteľmi stavieb: 

„Rozšírenie priestorových kapacít MŠ Častá – prístavba“  
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„Nadstavba a rekonštrukcia ZŠ Častá a jej vybraných stavebných objektov  s cieľom rozšírenia priestorových 

kapacít školy – opakovaná súťaž“ 

Hlasovanie:  všetci prítomní (8) – za     

 

 

7. Prenájom nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa – ortopedicko-

traumatologická ambulancia 

Starosta skonštatoval, že poslancom bola  predložená dôvodová správa a návrh zmluvy, ďalej  uviedol, že 

objekt je zrekonštruovaný a obec je pred podpisom zmluvy o nájme nebytových priestorov v zmysle VZN 

s MUDr. Vladimírom Vozárom, ktorá bude zverejnená. Starosta upozornil že na prijatie uznesenia priameho 

prenájmu majetku obce je potrebná 3/5 väčšina zo všetkých poslancov. 

 

Uznesenie č. 5/VIII/OZ/2023 Obecné zastupiteľstvo Obce Častá v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, v znení neskorších predpisov schvaľuje   priamy prenájom 

predmetu nájmu podľa nasledovnej špecifikácie: 

Predmet nájmu: 

prenájom nebytových priestorov v budove zdravotného strediska, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve Obce 

Častá, konkrétne nebytových priestorov o celkovej výmere 68 m2  na prízemí stavby, popis stavby „zdravot. 

stredisko“, so súpisným číslom 292, ktorá sa nachádza na adrese: Hlavná 292/135, 900 89 Častá v k. ú. Častá, 

na pozemku registra C, s parc. č. 18/24, o výmere pozemku 240 m2, druhom pozemku zastavané plochy 

a nádvoria, pozemok aj stavba spolu zapísané na LV č. 1839 pre k. ú. Častá, evidovaným ÚGKK SR (ďalej aj 

ako „Predmet nájmu“) 

Prenajímateľ: Obec Častá, sídlo: Hlavná 168, 900 89 Častá, 

 IČO: 00 304 701 

 v zastúpení: 

 PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M., starosta obce 

Nájomca:   

                          Trauma Clinic,s.r.o., Stromová 54, Bratislava, 83101 

                          IČO: 50154435 

                          DIČ: 2120201160 

                          v zastúpení :  

                          PhDr. MUDr. Vladimír Vozár, MPH., MBA., MHA 

Nájomné: 1.110,00 EUR ročne za celý predmet nájmu pre rok 2023, od nasledujúceho roku 2024 s 

každoročným zvýšením o oficiálne Štatistickým úradom SR percentuálnou mierou určenú infláciu 

Doba nájmu: na dobu neurčitú, a to odo dňa nadobudnutia účinnosti zmluvy dňom nasledujúcim po dni jej 

zverejnenia v Centrálnom registri zmlúv.  

Účel nájmu: prevádzkovanie traumatologicko-ortopedickej ambulancie nájomcom. 

Spôsob prenájmu vlastníctva nehnuteľného majetku: 

priamy prenájom majetku Obce Častá v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a VZN  č.1/2016 - Zásady hospodárenia s majetkom Obce Častá. 

Osobitné podmienky: 

Obec Častá ako prenajímateľ pristúpi k samotnému prenájmu nehnuteľnosti uvedenej v časti Predmet nájmu 

spôsobom hodným osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov a VZN č. 1/2016 -  Zásady hospodárenia s majetkom Obce Častá, 

za predpokladu, že: 

a) na strane nájomcu bude buď fyzická osoba – PhDr. MUDr. Vladimír Vozár, MHA., MBA., MPH. alebo 

právnická osoba, v ktorej bude PhDr. MUDr. Vladimír Vozár, MHA., MBA., MPH. odborným zástupcom 

s licenciou na poskytovanie špecializovanej lekárskej starostlivosti v oblasti traumatológie a/alebo 

ortopédie, a ktorá bude mať povolenie na výkon činnosti v oblasti špecializovanej lekárskej starostlivosti 

v oblasti traumatológie a/alebo ortopédie, na ktorého nájomcu sa toto uznesenie Obecného zastupiteľstva 

Obce Častá o priamom prenájme nehnuteľnosti vzťahuje; 

b) nájomca umožní spoluužívanie Predmetu nájmu ďalším budúcim nájomcom Obce Častá, ktorým môže byť 

len buď fyzická osoba s licenciou na poskytovanie špecializovanej lekárskej starostlivosti v oblasti 

pediatrie (takáto osoba ďalej len ako „Pediater“) alebo právnická osoba, v ktorej bude Pediater odborným 

zástupcom a ktorá bude mať povolenie na výkon činnosti v oblasti špecializovanej lekárskej starostlivosti 
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v oblasti pediatrie, a to najmenej v rozsahu užívania: 2 pracovné dni v jednom kalendárnom týždni po 

najmenej 4 hodiny pracovnej doby počas takéhoto dňa užívania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní (8)  za  

  

8.  Všeobecné záväzné nariadenie  č. 6/2023  o odpadoch 

Vystúpil starosta navrhol spojiť v rozprave body č. 8 a č. 9 o odpadoch, pretože sa navzájom prelínajú. 

Skonštatoval tak ako bolo uvedené v dôvodovej správe k návrhom uznesení, že obec Častá na základe váženia 

odpadu mení vzorec na výpočet poplatku za vývoz komunálneho odpadu, ktorý bude zohľadňovať váženie. 

Poplatok za množstvový odpad sa bude skladať z dvoch častí: z paušálneho poplatku a poplatku za 

vyprodukovaný odpad. Momentálne je ukončené verejné obstarávanie, kde má obec  vysúťaženú firmu, ktorá 

bude vyvážať odpad, garantovaný  13x vývoz v obci + 2 mimoriadne vývozy podľa rozhodnutia obce, 

zadefinované dva druhy nádob (240 l a 1100 l), paušálny poplatok bude nižší ako v roku 2023. Celý výpočet 

je spravodlivý pre ľudí, ktorí separujú a produkujú menej komunálneho odpadu. Pri výpočte paušálneho 

poplatku a záloh za odpad sa vychádzalo z údajov z roku 2023 a v nasledujúcom roku sa budú vyrovnávať 

nedoplatky a preplatky. Na základe verejného obstarávania máme reálny prepočet, akú sumu (126 000 €) musí 

mať obec vyzbieranú v rámci poplatkov za odpad. Obec nesmie byť v tejto oblasti ani zisková ani doplácať.  

Ďalej spomenul že tieto návrhy VZN neriešia úľavy plienkovaných, takýmto návrhom sa obec bude zaoberať 

v budúcnosti.  

Ďalej uviedol, že k zverejnenému VZN boli zaslané od poslanca Tatranského dva návrhy, jeden s konkrétnym 

návrhom textácie, druhý návrh bez návrhu textácie. Starosta vyzval poslanca Petra Tatranského aby 

odprezentoval návrhy. Pán Tatranský v prvom kroku  objasnil svoj návrh  na  úpravu VZN, týkajúceho sa 

sadzby poplatku pre fyzické osoby v rodinných domoch a bytových domoch. Konštatoval, že mu obec 

neposkytla súčinnosť ohľadne dát vyprodukovaného odpadu a počtoch osôb v domácnostiach. Starosta 

konštatoval, že predložený návrh z ekonomického hľadiska a prepočtoch vytvára riziko, že obec nevyzbiera 

dostatočné finančné prostriedky na úhradu faktúr za odpady a môže byť diskriminačné voči ostatným 

kategóriám  občanov v obci.  Poslanec Tatranský pred hlasovaním stiahol svoj predložený návrh. 

V druhom návrhu, ku ktorému poslanec Tatranský nepredložil žiadnu konkrétnu úpravu textácie VZN ani 

v rámci písomného návrhu, ani po vyzvaní na rokovaní OZ  sa vyjadril, že po preštudovaní zákona podľa jeho 

názoru nie je predložené VZN v súlade s legislatívou.  Starosta sa vyjadril, že predložené VZN boli pripravené 

na pracovných rokovaniach poslancov a riadnom rokovaní obecného zastupiteľstva, prerokované v komisiách 

a boli odkonzultované s právnickou kanceláriou. Súčasne konštatoval, že navrhovaný spôsob výpočtu 

preddavku podľa návrhu poslanca Tatranského, by predstavoval výšku zhruba 218 Euro na nádobu, čo je z jeho 

pohľadu nepredstaviteľné pre dôchodcov a sociálne slabšie rodiny v obci.  

Celú rozpravu o návrhoch Všeobecne záväzných nariadení obce Častá ohľadne odpadov si občania 

môžu vypočuť zo zvukovej nahrávky , ktorá je zverejnená súčasne so zápisnicou a uzneseniami na 

www.casta.sk 

 

Uznesenie č. 6/VIII/OZ/2023 - Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) a § 81 ods. 8 

zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení   

schvaľuje  Všeobecné záväzné nariadenie  č. 6/2023  o odpadoch 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                     

 

9.   Všeobecné záväzné nariadenie č. 7/2023 – o miestnom poplatku za komunálne odpady  a drobné 

stavebné odpady 

 

Uznesenie č. 7/VIII/OZ/2023- Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona  č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) a § 81 ods. 8 

zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení   

schvaľuje  Všeobecné záväzné nariadenie č. 7/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady  a drobné 

stavebné odpady 

Hlasovanie: všetci prítomní (8),   za 6,  

                                                        proti 1,  Peter Tatranský,  

                                                        zdržal sa hlasovania 1,  Ľubica Opálková                                                    

http://www.casta.sk/
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10.  Všeobecné záväzné nariadenie obce Častá č. 8/2023 – o výške príspevkov v školách, v školských 

výchovnovzdelávacích zariadeniach a v školských účelových zariadeniach 

Starosta dal slovo p riaditeľovi ZŠ s MŠ Jozefovi Jakušovi, ktorý vysvetlil dôvody zvýšenia poplatkov. 

Z dôvodu inflácie a zvýšenia režijných nákladov,  vzhľadom na rozšírenie priestor ZŠ s MŠ je nutné prijať 

dvoch nových prevádzkových zamestnancov. Peter Tatranský a Kristína Slezáková sa informovali na 

odhlasovanie sa detí z obedov deň vopred do 15:00 hod. Pán riaditeľ prisľúbil , že zistí situáciu na iných 

školách ako je to s uskladnením potravín po odhlasovaní  detí v daný deň, ale že si stojí za odhlasovaním detí 

z obedov deň vopred z hygienických dôvodov. Súčasne informoval, že požiadavka na úľavy pre viacpočetné 

rodiny, by sa týkala iba jednej rodiny. 

Starosta poďakoval p. riaditeľovi za obšírne vysvetlenie. 

 

Uznesenie  č. 8/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) schvaľuje 

Všeobecné záväzné nariadenia obce Častá č. 8/2023 o výške príspevkov v školách, v školských výchovno-

vzdelávacích zariadeniach a v školských účelových zariadeniach 

Hlasovanie: všetci prítomní (8),   za 7,  

                                                        zdržal sa hlasovania 1,  Peter Tatranský 

 

11. Stanovisko Hlavného kontrolóra obce Častá k návrhu rozpočtu, rozpočet obce Častá na rok 2024, 

s výhľadom na roky 2025, 2026 

Slovo dostal kontrolór obce, predniesol stanovisko, ktoré bolo zverejnené na webovej stránke obce a vyvesené 

v úradnej tabuli obce.  

Účtovníčka obce predniesla svoju dôvodovú správu 

Príjmová stránka rozpočtu:  

Príjmy rozpočtu boli naplánované na základe predpokladaných príjmov v roku 2024 vychádzajúc z príjmov 

v roku 2023, to sa týka najmä podielových daní a prenesených kompetencií. Príjmy za odpady sú určené na 

základe výdavkov, ktoré musíme vynaložiť na ich vývoz a boli vysúťažené vo verejnom obstarávaní. Príjmy 

za dane z nehnuteľnosti sú vypočítané na základe platného VZN. 

Výdavková stránka rozpočtu : 

V programe 1 nastalo výrazné navýšenie nákladov:  

- v podprograme 1.1 z dôvodu plánovaného prijatia jednej pracovnej sily na obecný úrad, valorizácie 

platov zamestnancov obce z dôvodu inflácie a možného navýšenia platu starostu obce a vyššie 

prevádzkové náklady 

- v podprograme 1.2 o schválené zvýšenie platu poslancov 

- v podprograme 1.3 sú plánované vyššie náklady na externé služby 

Rovnako je plánovaná valorizácia platov a zvýšenie prevádzkových nákladov aj v programe 4 a 8. 

V podprograme 6.4. je navýšenie na vytvorenie položky na poukazy pre dôchodcov, tak ako to bolo schválené 

v roku 2023 a navýšenie nákladov na sociálne podujatia. 

V programe 10 sú plánované vyššie výdavky na vývoz odpadov, tak ako v príjmoch vychádzajú z vysúťaženej 

sumy, v podprograme 10.2 je naplánované prijatie nových zamestnancov na verejnú zeleň. 

Zníženie finančných prostriedkov je v podprograme 11.1. na miestnych komunikáciách. V prípade, že by bola 

plánovaná väčšia investičná akcia (napr. oprava cesty na Zámockej ulici) bude potrebné nájsť finančné 

prostriedky v priebehu roka. 

Splátky úveru sú plánované z maximálnej sumy úveru, teda 1 000 000 €, ak nebude čerpaná celá čiastka úveru 

na tejto položke vznikne finančná rezerva. 

 

Uznesenie  č. 9/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 v spojitosti s 

ustanovením § 9 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom 

zriadení) 

1) konštatuje, že hlavný kontrolór obce predložil Obecnému zastupiteľstvu v Častej 

v súlade s § 18f  ods. 1, písm. c)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení stanovisko k 

návrhu rozpočtu Obce Častá na rok 2024 a na obdobie rokov 2025 a 2026 pred jeho prerokovaním a schválením 

v obecnom zastupiteľstve obce Častá 
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2)  berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu programového rozpočtu na rok 2024, 

ktorý odporúča Obecnému zastupiteľstvu v Častej rozpočet na rok 2024 schváliť 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za    

 

Uznesenie  č. 10/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 v spojitosti 

s ustanovením § 9 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom 

zriadení) 

1) berie na vedomie 

a) stanovisko hlavného kontrolóra obce Častá k návrhu rozpočtu obce Častá   na rok 2024 a obdobie r. 

2025 – 2026 

b) rozpočet obce Častá na r. 2024 – 2026 

c)  dôvodovú správu k návrhu rozpočtu obce Častá na r. 2024 – 2026 

 

2)  schvaľuje  

          Rozpočet obce Častá na rok 2024 v členení: 

     a)  bežné príjmy obce     2 570 200 EUR   

          bežné výdavky obce                                                      2 390 146 EUR 

          kapitálové príjmy                                                           0 EUR 

          kapitálové výdavky              7 654 EUR 

          príjmové finančné operácie         0 EUR 

          výdavkové finančné operácie         112 400 EUR 

          plánovaný prebytok rozpočtového hospodárenia      0 EUR 

     b)  schvaľuje programový rozpočet výdavkov na rok 2024 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za    

                                                        

12. Úprava platu starostu 

Návrh predložil a predniesol Jozef Dukát zástupca starostu obce Častá. V zdôvodnení uviedol, že starosta obce 

Častá je vo funkcii 1 rok. Počas tejto doby k došlo výraznému zdynamizovaniu činnosti obecného úradu 

v Častej na všetkých úsekoch činnosti, ako aj spoločenského, športového a kultúrneho života v obci. So 

spoločenskými organizáciami v obci bol spracovaný a zrealizovaný plán veľkého množstva aktivít a akcií 

v spolupráci, s materiálnou, organizačnou, logistickou a finančnou pomocou obce. V uplynulom období obec 

pod jeho manažerským vedením obec realizovala významné projekty investičného charakteru ako nadstavby 

Základnej školy, prístavby Materskej školy v obci, úpravy sobášnych priestorov Obecného úradu, obradnej 

siene Domu smútku a priestorov cintorína, ako aj  rekonštrukcie bývalej ambulancie detského lekára. 

Z hľadiska projektovej prípravy, ale hlavne a predovšetkým verejného obstarávania sa dokončila príprava na 

praktickú realizáciu výstavby chodníka na Štefanovskej ulici a po získaní prípadného finančného grantu aj 

pump-trackového ihriska. V obci bol v roku 2023 zriadený spoločný stavebný úrad, ktorý kvalitne 

a k spokojnosti občanov plní úlohy v oblasti stavebného zákona. V rámci prehodnotenia výšky členského 

a členstva v niektorých organizáciách, v spolupráci s pracovníčkami obecného úradu a poslancami došlo 

k úspore takmer 14.000 Eúr. Bolo iniciované podanie viacerých  grantových žiadostí, kde obec bola úspešná 

a získala finančné prostriedky na projekty a zamestnávanie. Bola iniciovaná a podaná aj žiadosť na získanie 

finančných prostriedkov na dokončenie kanalizácie v obci v rámci Envirofondu. Starosta inicioval 

zorganizovanie a realizáciu dotazníka pre občanov k aktuálnym aspektom života v obci, ktorého výsledky 

budú slúžiť pre vedenie obce, poslancov a komisie pri prijímaní dôležitých rozhodnutí. V rámci funkcie 

starostu plní a plnil aj odborné úlohy, ktoré v obciach a mestách plní zvyčajne prednosta, kde došlo k úspore 

mzdových prostriedkov. Obec Častá prostredníctvom starostu obce získala významné  zastúpenie v Rade 

a Predsedníctve Združenia miest a obcí Slovenskej republiky kde pôsobí ako predseda odbornej sekcie civilnej 

ochrany a bezpečnosti a vo vedení Združenia miest a obcí Malokarpatského regiónu, kde plní za obec úlohu 

podpredsedu. 

 

Uznesenie  č. 11/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ust. § 4 ods. 4  zákona  č. 154/2011 

Z. z., ktorým sa dopĺňa zákon č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 
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primátorov miest v znení neskorších predpisov v spojitosti s ust. § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

1. konštatuje že podľa §  4 ods.2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov plat starostu ustanovený podľa   § 3 

ods.1 zákona č. 253/1994 Z. z. môže obecné zastupiteľstvo rozhodnutím zvýšiť až o 60 % 

2. schvaľuje podľa §  4 ods.2 zákona č. 253/1994 Z. z o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšenie platu starostu obce Častá  

PhDr. Mgr. Františkovi  Kašickému, PhD., MBA, LL.M. ustanovený podľa   § 3 ods.1 zákona č. 

253/1994 Z. z.  o 25 % (zvýšenie po zaokrúhlení o 718 EUR)  na  výšku 3 587 00 EUR mesačne, 

s účinnosťou od 01.01.2024. 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za 6,  

                                                        proti 1,  Ľubica Opálková 

                                                        zdržal sa hlasovania 1, Peter Tatranský  

 

13. Úprava platu hlavného kontrolóra obce Častá 

Vystúpil starosta a vyzdvihol prácu kontrolóra za profesionálne, aktívne a zodpovedné a aktívne plnenie úloh 

na úseku kontroly obce Častá. Odborné a metodické usmerňovania obecného úradu v Častej pri realizácii 

aktuálnych projektov investičného, ako aj neinvestičného charakteru hlavne v súvislosti s hospodárnym 

a efektívnym nakladaním s financiami a majetkom obce. Za ochotnú účasť na rokovaniach, kontrolných dňoch 

a iných aktivitách a pracovných rokovaniach  obce nad rámec dohodnutého pracovného úväzku. V novembri 

2023 bol pán Ing, Vladimír Medlen opätovne zvolený za hlavného kontrolóra obce na ďalšie funkčné obdobie 

Starosta otvoril diskusiu 

Vystúpil p. Tatranský, či to nie je zmarenie toho čo bolo uvedené vo verejnom obstarávaní, kde bolo 

zadefinovaná výška platu a úväzok,  bolo  mu uvedené, že je to v poriadku. 

 

Uznesenie  č. 12/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle §  18 c ods. 5 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

1. konštatuje že, podľa §  18 c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb.. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov obecné zastupiteľstvo môže hlavnému kontrolórovi schváliť mesačnú odmenu až do výšky 

30 % z mesačného platu hlavného kontrolóra podľa odseku 1 uvedeného zákona. 

2. schvaľuje podľa §  18 c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov hlavnému kontrolórovi obce Častá Ing. Vladimírovi Medlenovi  mesačnú odmenu vo výške  

30 % z mesačného platu hlavného kontrolóra podľa odseku §  18 c ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb.  vo 

výške 135,00 EUR k mesačnému platu hlavného kontrolóra (mesačný plat po úprave 571,00 EUR) 

s účinnosťou od 01.01.2024 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za   

                                                         

14. Odmena zástupcovi starostu obce Častá 

Návrh predložil  a predniesol starosta obce: 

Za kvalitné a často časovo náročné plnenie úloh zástupcu starostu obce na úseku organizačného, 

koordinačného a logistického zabezpečenia technických úloh pri príprave  veľkého množstva obecných aktivít 

a podujatí v roku 2023 Ďalej aktivity na úseku zabezpečenia starostlivosti o údržbu ciest a komunikácii, či 

obecnej zelene  v obci v letnom a zimnom období, doriešenie administratívnych a technických záležitostí 

v súvislosti s prevádzkovaním a starostlivosti obecnej techniky a vozového parku obce. Taktiež za aktivity 

spojené s prípravou a realizáciou investičných akcií v obci, ako aj  aktivít krízového manažmentu.  

Čo sa týka výpočtu 70 percent jedného mesačného platu starostu bez zvýšenia podľa príslušnej platovej  

skupiny (2869 Euro), čo je  vo výške 2008,30 EUR po zaokrúhlení 2009,00 EUR.    

Pán poslanec Tatranský sa prihlásil do diskusie, kde uviedol aby odmena zástupcovi bola vyplatená správnym 

spôsobom. 

 

Uznesenie  č. 13/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle §  3 c ods. 4 - Zásad odmeňovania 

poslancov a členov komisii Obecného zastupiteľstva  obce Častá 
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1. konštatuje že, podľa §  3 c ods. 4 - Zásad odmeňovania poslancov a členov komisii  Obecného 

zastupiteľstva  obce Častá zástupcovi starostu  možno poskytnúť nad rámec paušálnej  ďalšiu 

mimoriadnu odmenu, určenú v § 5  zásad odmeňovania poslancov a to  do výšky jedného mesačného 

platu starostu bez zvýšenia podľa príslušnej platovej  skupiny, najviac však v kalendárnom roku.   

2. schvaľuje podľa §  3 c ods. 4 - Zásad odmeňovania poslancov a členov komisii   Obecného 

zastupiteľstva  obce Častá zástupcovi starostu Jozefovi Dukátovi  mimoriadnu odmenu, určenú  podľa 

§ 5  zásad odmeňovania poslancov vo výške 70 percent jedného mesačného platu starostu bez zvýšenia 

podľa príslušnej platovej  skupiny, čo je  vo výške po zaokrúhlení 2009,00 EUR.    

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za 7 

                                                        zdržal sa hlasovania 1, Jozef Dukát   

                                                  

15. Odmena predsedom komisií OZ obce Častá 

 

V tomto bode starosta poďakoval  predsedom komisií za prácu  a zdôvodnil návrhy na odmeny: 

- Mgr. Ľubica Opálková - predsedníčka Komisie financií, podnikania a cestovného ruchu pri OZ Častá 

Za organizačnú, obsahovú a koncepčnú prípravu série spoločných rokovaní Komisie financií, podnikania a 

cestovného ruchu pri OZ Častá a Komisie výstavby, územného rozvoja, životného prostredia a dopravy pri OZ 

Častá a v súvislosti s prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, ako aj ďalších aktivít 

a návrhov komisie v oblasti prípravy všeobecne záväzného nariadenia obce, ako aj stanovísk k finančným 

aspektom riadenia obce. 

- Martin Turay -  predseda Komisie výstavby, územného rozvoja, životného prostredia a dopravy pri 

OZ Častá 

Za organizačnú, obsahovú a koncepčnú prípravu série spoločných rokovaní Komisie výstavby, územného 

rozvoja, životného prostredia a dopravy pri OZ Častá a Komisie financií, podnikania a cestovného ruchu pri 

OZ Častá v súvislosti s prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, ako aj ďalších aktivít 

a návrhov komisie v oblasti výstavby, či riešenia dopravy  

a to 20 percent jedného mesačného platu starostu bez zvýšenia podľa príslušnej platovej  skupiny (2869 Euro), 

čo je  vo výške 573,80 EUR po zaokrúhlení 574,00 EUR.    

 

Starosta sa vrátil k návrhu poslanca Martina Turaya ohľadne odmeňovania poslancov a členom komisií, ktoré 

zaslal písomne a ktorých odprezentovanie v tomto bode dohodol s poslancom: 

Martin Turay požiadal o navrhnutie odmien za rok 2023 aj všetkým poslancom OZ Častá zmysle § 5 ods. 2. 

Zásady odmeňovania poslancov a členov komisii Obecného zastupiteľstva obce Častá, za úlohy a časovú 

náročnosť na podiely a výkone realizácie rozvojových projektov obce.  

Navrhol udeliť odmenu v zmysle § 4 zásady odmeňovania poslancov a členov komisii pre:  

Ing. Tomáša Dominika - za aktívnu účasť a podiel na organizovaní významných spoločenských, kultúrnych, 

športových aktivít v oblasti turisticko - orientačného behu. Za aktívnu účasť pri rokovaniach v súvislosti s 

prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, za iniciatívne aktivity a návrhy súvisiace s 

činnosťou komisie.  

Ing. Mariánovi Kurekovi - za mimoriadny prínos pre rozvoj obce súvisiaci s verejnou zeleňou na 

ihrisku, za aktivity pri realizácii rozvojových projektov. Za aktívnu účasť pri rokovaniach v súvislosti s 

prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, za iniciatívne aktivity a návrhy súvisiace s 

činnosťou komisie.  

Ing. Barbore Porkertovej - za iniciatívne aktivity pri realizácii rozvojových projektov. Za aktívnu účasť 

na rokovaniach komisie a pri rokovaniach v súvislosti s prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v 

roku 2023, za iniciatívne aktivity a návrhy súvisiace s činnosťou komisie.  

Ďalej navrhol udeliť poďakovanie pre:  

Samuela Lederleitnera - za aktívnu účasť na rokovaniach komisie a pri rokovaniach v súvislosti s 

prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, za iniciatívne aktivity a návrhy súvisiace s 

činnosťou komisie, (v zmysle § 4 Zásady odmeňovania poslancov a členov komisii nie je možné udeliť 

odmenu členovi komisie ktorý je poslancom OZ). 

Ing. Štefanovi Drexlerovi - za aktívnu účasť na rokovaniach komisie a pri rokovaniach v súvislosti s 

prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, za iniciatívne aktivity a návrhy súvisiace s 

činnosťou komisie.  
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Mgr. Veronike Wilflingovej - za účasť na rokovaniach komisie a pri rokovaniach v súvislosti s 

prípravou a schvaľovaním územného plánu obce v roku 2023, za iniciatívne návrhy súvisiace s činnosťou 

komisie.  

Branislavovi Slezákovi - za účasť na rokovaniach komisie, za iniciatívne návrhy súvisiace s činnosťou 

komisie. 

Starosta k danému návrhu uviedol, že po dohode a komunikácii s poslancami na pracovnom rokovaní  sa vrátia 

k danému návrhu odmeňovania poslancov na budúci rok. Súčasne uviedol, že taktiež na základe dohody sa 

všetkým navrhnutým členom komisií udelí písomné poďakovanie, ktoré sa odovzdá na pracovnom rokovaní  

začiatkom budúceho roka.  

Tretí návrh doplnenie komisií o nového  člena tvorí samostatný bod. 

V diskusii vystúpila pani poslankyňa Opálková, uviedla aby sa poďakovalo aj členom Komisie financií, 

podnikania a cestovného ruchu pri OZ Častá, čo bolo akceptované. 

 

Uznesenie  č. 14/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle podľa § 5 ods. 2 - Zásady 

odmeňovania poslancov a členov komisii Obecného zastupiteľstva  obce Častá 

1. konštatuje podľa § 5 ods. 2 - Zásady odmeňovania poslancov a členov komisii Obecného 

zastupiteľstva  obce Častá poslancovi, ktorý vykonáva činnosti nad rámec povinností a činnosti 

poslanca OZ, možno poskytnúť mimoriadnu  odmenu najmä za úlohy a časovú náročnosť na podiely 

a výkone realizácie rozvojových projektov obce, realizácii spoločenských, kultúrnych a rozvojových  

aktivít obce, najviac však v kalendárnom roku  do výšky jedného mesačného platu starostu bez 

zvýšenia podľa príslušnej platovej  skupiny.   

2.) schvaľuje podľa § 5 ods. 2 - Zásady odmeňovania poslancov a členov komisii  Obecného 

zastupiteľstva  obce Častá poslancom  OZ Častá: 

a) Mgr. Ľubici Opálkovej - predsedníčke Komisie financií, podnikania a cestovného ruchu pri OZ Častá   

b) Martinovi  Turayovi - predsedovi Komisie výstavby, územného rozvoja, životného prostredia a 

dopravy pri OZ Častá mimoriadnu odmenu vo výške 20 percent jedného mesačného platu starostu bez 

zvýšenia podľa príslušnej platovej  skupiny, čo je  vo výške  po zaokrúhlení 574, 00 EUR.   

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za 7. 

                                                        zdržal sa hlasovania 1, Ľubica Opálková                                                     

  

16. Použitie prostriedkov rezervného fondu na projekt „ Výstavba náučného chodníka v obci Častá“ 

Stavebnú spoločnosť obec vysúťažila prostredníctvom opakovaného verejného obstarávania zhotoviteľa 

chodníka- firmu PRO EXTERIER s.r.o.. Suma zákazky je 151 881,50 eur s DPH. Realizácia sa predpokladá 

v roku 2024 v plnej výške z rezervného fondu, preto je potrebné nanovo schváliť výšku čerpania z rezervného 

fondu. 

V diskusii vystúpil poslanec Peter Tatranský či je uznesenie v poriadku v nadväznosti na skúsenosti  

v minulosti. Do diskusie sa zapojila účtovníčka obce Zuzana Polčičová a kontrolór obce Vladimír Medlen 

pripomenul, že čerpanie rezervného fondu je možné len po schválení uznesením OZ. 

 

Uznesenie  č. 15/VIII/OZ-2023 Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení)  

schvaľuje Použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky vo výške 151 881,50 eur na projekt 

"Výstavba náučného chodníka v obci Častá"  podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za  

 

17. Doplnenie komisií obecného zastupiteľstva o nových členov 

Návrh podal Martin Turay, ktorý bol ospravedlnený z rokovania OZ. Prečítal ho starosta. 

V zmysle návrhov predsedov komisií sa dopĺňajú noví členovia do uvedených komisií. 

 

Uznesenie č. 16/VIII/OZ-2023 
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Obecné zastupiteľstvo v Častej v zmysle ustanovenia  § 15 ods. 1 a 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) 

volí do Komisie výstavby, územného rozvoja , životného prostredia a dopravy pri OZ Častá členov komisie, 

odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb:  Juraj Hrdlovič                          

Hlasovanie: všetci prítomní (8) – za                                                      

 

18. Rôzne 

Starosta podal informácie:   

- k Plesu Častovanov roku 2024. Uskutočnilo sa stretnutie na farskom úrade s organizátormi podujatia, mení 

sa situácia oproti minulému roku v tom že Hrad ČK bude účtovať aj náklady za prenájom priestorov. Farský 

úrad bude hradiť nájom 1 500,00 Eur ako hlavný organizátor, obec ako spoluorganizátor bude hradiť energie 

čo činí sumu cca: 300,00 Eur a  dofinancuje zabezpečenie fotokútika cca: 200,00 Eur. K informáciám sa 

pripojila aj poslankyňa Ľubica Opálková uviedla, že výška nájmu sa premietne aj do vstupenky. Farský úrad 

v spolupráci so starostom obce sa dohodli, že oslovia prostredníctvom listu vedenie Slovenského národného 

múzea ohľadne poplatku za nájom; 

- k aktuálnym projektom sa starosta vyjadril, že v januári alebo vo februári bude slávnostné otváranie školy 

a školy o čom budú poslanci včas informovaní a pozvaní; 

- začiatok roka 2024 sa začne výstavba chodníka na Štefanovskej ulici; 

- s MUDr. Vozárom sa podpíše nájomná  zmluva na prevádzkovanie ortopedicko-traumatologickej ambulancie 

na základe začne žiadať povolenie, ktoré už nemôže žiadať obec; 

- sleduje sa výzva na možné financovanie výstavby  pumtrackového ihriska; 

- projekt na kanalizáciu je podaný a spoluúčasť v prípade úspešnosti prisľúbila aj BVS; 

- uskutoční sa rokovanie s vedením COOP Jednota Trnava ohľadne rekonštrukcie budovy a statického 

parkoviska na ulici Na vŕšku; 

- poďakoval organizátorom a sponzorom za zorganizovanie mikulášskej akcie pre deti 6.12.2023; 

V diskusii vystúpil poslanec Peter Tatranský spomenul že by bolo dobré využiť fotovoltaické panely na školu , 

na čo mu starosta odpovedal že na MŠ sú použite fotovoltaické panely, ktoré budú spustené a na ďalšie využitie 

panelov na ostatných budovách školy a obci sa uvažuje. 

Poslanec Jozef  Dukát podal informáciu ohľadne organizácie  Adventných trhov, ktoré sa v obci Častá 

uskutočnia 16. decembra 2023. Súčasne bola poskytnutá informácia o organizovaní 25. ročníka turistického 

výstupu na Keltek, ktorý sa uskutoční 31. decembra 2023. 

   

19. Záver 

Starosta obce  poprial všetkým príjemné prežitie vianočných sviatkov a poďakoval prítomným a o 22:14  hod. 

ukončil zasadnutie. 

 

Zápisnicu zapísala dňa 07. decembra 2023  Henrieta Korčeková 

 

Overovatelia:  Kristína Slezáková 

                 

                       Samuel Lederleitner 

  

 

 

 

                                                          PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M., v. r.  

                  starosta obce Častá   

 

      


